
V Seliciach návštevníkov oboznámili o nových trendoch v
zbere a pestovaní kukurice

V  Seliciach  sa  nedávno  uskutočnil  už  siedmy  ročník  Dňa  poľa  kukurice.  Cieľom  podujatia  je
každoročne pestovateľov informovať o nových trendoch v zbere i samotnom dorábaní našej druhej
najdôležitejšej plodiny. Tento rok zavítalo do Selíc vyše päťsto návštevníkov.

Pestovatelia  mali  okrem poľnohospodárskej  techniky  možnosť  vidieť  až  stodvadsaťšesť  hybridov
kukurice  od  štrnástich  dodávateľov.  Ukážku  strojov  pripravili  pracovníci  Technickej  fakulty
Slovenskej poľnohospodárskej univerzity v Nitre. V rámci programu bol pripravený aj odborný výklad
jednotlivých technologických postupov pestovania, zberu a pozberovej úpravy plodiny.

„Primárnym cieľom bolo oboznámiť našich pestovateľov o rôznych technikách a nových trendoch pri
zbere,  ale  aj  samotnom  pestovaní.  Oproti  minulým  ročníkom  došlo  k  zlepšeniu  organizácie
a zintenzívnilo sa pôsobenie na pestovateľov kukurice, aby sa v hojnejšom počte zúčastnili tohto
podujatia,“ povedal Ján Jech, prezident Združenia dodávateľov pôdohospodárskej techniky AGRION,
ktoré akciu v Seliciach pripravilo v spolupráci so Zväzom pestovateľov a spracovateľov kukurice,
vydavateľstvom Profi Press a poľnohospodárskou spoločnosťou Agro Divízia Selice.

Svojou účasťou podporil podujatie aj ústredný riaditeľ Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej
komory (SPPK) Jozef Artim. Vo svojom vystúpení oboznámil zúčastnených farmárov o pripravovanom
Programe rozvoja vidieka na roky 2014-2020 a s ním spojenými projektovými podporami na stroje
a zariadenia pre rastlinnú i živočíšnu výrobu. „Momentálne rokuje Ministerstvo pôdohospodárstva
a rozvoja vidieka s Európskou komisiou o slovenskom Programe rozvoja vidieka. Predpokladáme, že
do konca novembra by sa mali tieto rozhovory skončiť s jasnými závermi. Ak sa nič výnimočné
nevyskytne, do konca roka by mal byť program schválený.“

Tradičné podujatie sa konalo na pozemkoch Agro Divízie Selice za krásneho slnečného počasia. Pre
návštevníkov bolo tiež pripravené občerstvenie a tombola. Ján Jech zhodnotil tento ročník slovami:
„Myslím si, že sa nám predpoklady splnili. Do Selíc zavítalo vyše päťsto návštevníkov, takže som
spokojný.“
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